

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

CONFIDENTIAL

ANNUAL GENERAL MEETING 2021

Serial number: _____

REPLY FORM

This Form must be received by the HKFA Secretariat Office, 55 Fat Kwong Street, Homantin, Kowloon, not later than 12:00 noon on 23 March 2021 (Tue). No fax or copy of the Form will be accepted.

Date : _____

General Secretary
Hong Kong Football Association
55 Fat Kwong Street
Homantin
Kowloon

Dear Sir,

Re: Annual General Meeting 2021

Please be informed that our Club has authorized the following persons, in order of priority, to be our representatives at the Association's Annual General Meeting 2021 to be held at the Jockey Club Lecture Theatre, 2/F Olympic House, 1 Stadium Path, So Kun Po, Causeway Bay, Hong Kong. at 6:30 p.m., on 30 March 2021 (Tuesday):

	<u>Name (In English)</u>	<u>(In Chinese)</u>	<u>HKID Card No</u>
1	_____	_____	_____
2	_____	_____	_____
3	_____	_____	_____
4	_____	_____	_____

We understand the circular-letter (034/21 - VY) issued by you on 5 March 2021 about the arrangements of the meeting and agree to comply with the arrangements.

Club's Secretary Signature

Name in Block Letter

Name of Club and Seal

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

密 件

2021 年 週 年 大 會

編號： _____

回覆表格

此表格必須最遲於 2021 年 3 月 23 日(星期二)中午 12 時正或之前送抵九龍何文田佛光街 55 號香港足球總會辦事處。傳真或影印本均屬無效。

日期： _____

九龍
何文田
佛光街 55 號
香港足球總會
總幹事

敬啟者：

2021 年週年大會

本會將依據以下之優先次序授權下列人士出席於 2021 年 3 月 30 日(星期二)下午 6 時 30 分，假香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 2 樓賽馬會演講廳舉行之 2021 年週年大會：

	<u>姓名(英文)</u>	<u>姓名(中文)</u>	香港身份證號碼
1	_____	_____	_____
2	_____	_____	_____
3	_____	_____	_____
4	_____	_____	_____

本會明白香港足球總會於 2021 年 3 月 5 日所發出 (編號 034/21 - VY) 通告內有關之大會安排，並同意遵守各項安排。

敬謝垂注！

屬會秘書簽署

正楷姓名

屬會名稱及印章